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Z A P I S N I K 

sa 194. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 2. rujna 2019. godine u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, 

zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, GSC Delnice, Olgica Glad Klepac, Narodna knjižnica i 

čitaonica Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Odsutni: Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, Karmela Rački umjesto 

koje sjednici prisustvuje Tania Mulc, Iva Žagar, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje 

Olgica Glad Klepac. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Rad na izmjenama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnog tijela Grada Delnica s obzirom 

da materijale za Gradsko vijeće šaljemo 12. rujna. 

- Predmeti brisanja društvenog vlasništva i općenarodne imovine. 

- Priprema dokumenata za pokretanje pojedinačnog ispravnog postupka u Lučicama u Radničkoj 

ulici. 

- Na Plan zaštite od požara i tehnoloških eksplozija i Procjena ugroženosti od požara i tehnoloških 

eksplozija čeka se suglasnost MUP-a, materijal je gotov, slijedi upućivanje na sjednicu 

Gradskog vijeća. 

- Obavljanje aktivnosti  vezano uz nove javne radove. 

- Obavljanje aktivnosti oko raspisivanja natječaja za stipendije. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Sastanci vezani uz radove za reciklažno dvorište, knjižnicu, projekt Švicaraca. Za reciklažno 

očekujemo primopredaju radova, cesta Razloge je gotova slijedi primopredaja. 

- Postupak nabave klupa sufinanciran od strane PGŽ-a, očekujem ovaj tjedan dostavu klupa, 

moramo se dogovoriti oko montaže.  

- Wifi4EU – ovaj tjedan sklapa se ugovor kao i za Interpretacijski centar. 

- Izrada Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi. 

- Odluka o izmjeni Prostornog plana Grada (potencijalni investitor za kamenolom). Uvjet da se 

zacrta eksploatacijsko polje je dat od strane Ministarstva graditeljstva. Urbanizam izdaje 

dozvolu ali u procesu izrade Studije utjecaja na okoliš to dođe do ministarstva i nećemo dobiti 

njihovu suglasnost bez izmjene plana.  

- Upućivanje zahtjeva za transfer sredstava po raznim prijavama. 

- Izrada Odluke o izmjeni UPU Kendar prema zahtjevu za otkup zemljišta. 

- Očekujemo od Hrvatskih voda dostavu ugovora vezano za preuzimanje naplate vodne naknade, 

dato je uputstvo da nađemo svoju informacijsku tvrtku, treba zatražiti ponude. 

 

 



GORAN ŠTIMAC 

- U Domu sportova završava s pripremama Odbojkaški savez PGŽ-a, stižu na pripreme iz futsal 

saveza. 

- Odlazak na Platak na ispomoć. 

- Čišćenje okoliša, sitni domarski poslovi, održavanje objekata. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Memorijal „Goran Gašparac Pupin“ održan je u subotu, osvojili smo drugo mjesto. 

- Nastava i vježbe – gašenje pojedinog dijela objekta, unutarnja navala i vježbe unutarnje navale. 

- Posprema i čišćenje opreme poslije Memorijala. 

- Nove cijevi treba vezivati. 

- Izrada plana rada za rujan. 

- Koriste se godišnji odmori. 

 

TANIA MULC 

- Započela je nova pedagoška godina, bit će usmjerena kao prilagodba i pomoć djeci da se vidi 

postoje li problemi i da li ima potrebe za pomoć. 

- Sređivanje pedagoške dokumentacije, sređivanje ugovora s roditeljima. 

 

PETAR HRG 

- Organizirana je Living LEG Rijeka radionica s ciljem generiranja novih ideja koje bi se mogle 

lokalno primijeniti, a usmjerene su na kulturni sadržaj destinacije. 

- Hrvatska turistička zajednica u Zagrebu je organizirala radionicu na temu e-Računa. 

- Administrativne obveze prema 27 susjedstava – konsolidirano izvješće. 

- U organizaciji LAG-a Lokve na našem području je 55 ljudi iz Poljske i Latvije, organiziramo 

njihov boravak. 

- Rješavanje zaostataka prema HZZZ, nedostaje im dokumentacija iz predmeta starih po čak 10 

godina. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Radovi na cesti Biljevina – Razloge trebaju biti gotovi, slijedi primopredajni zapisnik i prijedlog 

Okončane situacije da možemo tražiti sredstva od ministarstva i PGŽ-a. Postupak javne nabave 

u šumama još uvijek traje, provode jedinstvenu nabavu. 

- Na Knjižnici se odvijaju radovi na krovnom pokrovu i kreće se sa izradom elektroinstalacija. 

- Kontrola građevinskih knjiga za kanalizaciju u A. G. Matoša, rasteretni kanal i cestu za Zagolik 

i Suhor. 

- Upit od ministarstva vezano za podatke o evidenciji komunalne infrastrukture, ažurirati prema 

parametrima koje su tražili. 

- Klupe za javne površine dolaze sutra, dogovoriti gdje će se istovariti i ugraditi. 

- Nova rješenja za komunalnu naknadu prema napucima drugostupanjskih tijela i ažuriranje 

podataka. 

- Prometno redarstvo. 

- Ovaj tjedan počet će izmicanje kanalizacijskih cijevi u Crnom Lugu i izrada zidića na pristupnoj 

cesti prema Croatia osiguranju. 

- Iskolčit će se cesta za Sedalce i Polane. Na Polanama treba izvršiti nasipavanje zbog novih 

građevinskih dozvola, nakon instalacija vidjet ćemo kako riješiti ostatak ceste. 

- Priprema dokumentacije za Uporabnu dozvolu za Lovačku ulicu je u završnoj fazi. 

- Hrvatskim željeznicama poslat će se požurnica za rušenje njihovih objekata. 

- Gradonačelnik je zatražio  da se od ŽUC-a zatraži informacija o tome što kane s produžetkom 

ceste prema Konzumu koje je u katastrofalnom stanju. Gordana Piskač navodi da su izradili 

projektnu dokumentaciju za rekonstrukciju, ne znamo kad će biti odobrena sredstva, direktor je 

obećao da će barem neasfaltirani dio asfaltirati. Obećali su, ali od toga nema ništa. Redovito 

tažimo da se nešto napravi. 

 



OLGICA GLAD KLEPAC 

- Priprema za izdavanje knjiga, nabava dnevnog i tjednog tiska. 

- Rad s korisnicima. 

- Započinjemo s programima za djecu – Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Od drugog dijela novaca od Ministarstva kulture nabavljene su knjige, stižu računi koje treba 

kontrolirati i platiti, nove knjige obraditi. 

- Definirati programe za „Mjesec knjige“, kontaktirati nastavnice OŠ i SŠ i sudionike, unijeti 

program online kako bi izašao u objedinjenoj knjižici u RH. 

- Radijska emisija Čitateljski kutak obradit će temu „Domaća zadaća bez suza“. 

- Odabir literature za učenike, studente, roditelje i nastavnike, izlaganje knjiga i objavljivanje 

sadržaja za školu na webu. 

- Presigniranje knjiga američke književnosti i djelomičan otpis. 

- Započinjemo sve popisane knjige, pohranjene u 20-tak kutija za otpis, otpisivati iz kompjutera 

kako ne bi bile vidljive u katalogu. 

- Kontakti s dužnicima i članicama Čitateljskog kluba i dogovori oko početka okupljanja. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Završit će se Polugodišnje izvršenje proračuna. Ponovo ima izmjena u Pravilniku o objavi 

polugodišnjeg i godišnjeg izvršenja te s Infoprojektom radimo izmjene. 

- Definirati će se mjere za poduzetništvo. 

- Kontinuirano se radi na otpleti stanova sa stanarskim pravom. 

- Poništenje javne nabave za muzej zbog previsokih iznosa. 

- Obračun za kuću „Rački“ i meteorološku stanicu, obračun plaće za kolovoz. 

- Redovne aktivnosti unutar odsjeka. 

- Javili su se iz Komunalca vezano za transfer za Švicarce, kapitalne investicije su krenule, a 

prihodovali nismo ništa od izvora izvan Grada. 

 

 

 

Dovršeno u 8,25 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. ing. iur. 

 


